
VŠETCI, ČO TLAČILI ĽUDÍ DO VAKCINÁCIE,
BY SA MALI OSPRAVEDLNIŤ A NA
KOLENÁCH NÁROD ODPROSIŤ! BRITÁNIA A
IZRAEL JASNE UKÁZALI, ŽE NÁDEJE
VKLADANÉ DO VAKCINÁCIE BOLI PRÁZDNE
A MÁRNE!
- CZ24 News | 19. července 2021

EU: Príbeh Veľkej Británie, kde sa pod tlakom politikov a médií dala zaočkovať drvivá
väčšina národa, ukazuje, že nádeje vkladané do vakcinácie boli prázdne a márne. 

Od 19. júla, teda oddnes, sa má vo Veľkej Británii život vrátiť do úplného normálu. Aspoň jednu
dávku vakcíny proti koronavírusu dostalo 87,6 percenta dospelých obyvateľov Spojeného kráľovstva.
Obe dávky má podľa vládnych čísel už 67,5 percenta dospelých. Dá sa teda povedať, že krajina je
plne zaočkovaná a návrat do normálu je prirodzeným krokom.

Čo sa však nestalo? V Británii radikálne rastú počty nakazených. Úrady 16. júla potvrdili 51 870
infekcií, čo je najvyšší počet od 15. januára keď vrcholila pandémia. Najvyšší denný prírastok bol
vtedy 68 053 prípadov a to 8. januára 2021.

Minister zdravotníctva Sajid Javid už skôr varoval, že do 19. júla by denné prírastky prípadov mohli
dosiahnuť hranicu 50-tisíc a v priebehu leta dokonca zdrvujúcich 100-tisíc ochorení denne. Teda
omnoho viac, ako to bolo počas vrcholiacej pandémie v zime.

Hlavný zdravotnícky poradca britskej vlády Chris Whitty však v piatok varoval, že počet ľudí
hospitalizovaných s ochorením COVID-19 sa zhruba každé tri týždne zdvojnásobuje a pokiaľ bude
tento trend pokračovať, môžu čísla dosiahnuť „pomerne hrozivú“ úroveň.

Britská vláda v reakcii na tento vývoj v noci z piatka na sobotu sa rozhodla neotvoriť hranice s
Francúzskom, ako to bolo v pôvodnom pláne uvoľňovania opatrení ale ponechať ich zavreté, čím
spôsobila veľký chaos u ľudí, ktorí sa chystali vycestovať na dovolenku.

Čo je obzvlášť smutné, aj plne zaočkovaní cestujúci prichádzajúci z Francúzska, vrátane tých, ktorí
touto krajinou iba prechádzajú, tak budú musieť po príchode do Británie podstúpiť 10-dňovú izoláciu.
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Dnes teda došlo k úplnému uvoľneniu opatrení. Na ako dlho, to je však po skúsenostiach z Izraela
veľký otáznik.

Izrael je najzaočkovanejšia krajina na svete, napriek tomu pokus o návrat k normálu tam nevyšiel…
Dnes hlási  Izrael 1118 nových prípadov nákazy a teda je na tých istých číslach, ako bol v marci,
pričom počty nakazených rastú. Vláda opätovne zavádza opatrenia. Znova sa zavádzajú rúška, na
podujatia treba test, opätovne sú obmedzené počty účastníkov podujatí v interiéri.

Príbeh Veľkej Británie, Izraela ale i USA tak ukázal svetu dve dôležité veci. 1. očkovanie nechráni
zaočkovaných pred novými kmeňmi koronavírusu (je otázne, či ich chráni vôbec voči tým kmeňom,
voči ktorým boli vakcíny vyvinuté); 2. zaočkovanie celého štátu neznamená slobodu a návrat k
normálu.

Z toho jednoduchou logikou plynie, že očkovanie bolo zbytočné, alebo minimálne nemalo ten efekt,
ako sa očakávalo a sľubovalo. Očkovanie neprinieslo návrat k normálnemu životu. Niektorí
argumentujú, že vďaka očkovaniu je menej ľudí hospitalizovaných v nemocniciach (a je to už jediný
nevyvrátený argument v prospech očkovania), lebo majú ľahší priebeh. Pravda však bude skôr, na čo
upozornilo aj ministerstvo zdravotníctva Slovenskej republiky, že delta variant, ktorý sa teraz
aktuálne šíri vo Veľkej Británii, má ľahší priebeh ako iné varianty koronavírusov a teda je aj menej
smrtný. Slovenské ministerstvo zdravotníctva prirovnáva jeho symptómy a priebeh k nádche.

Na Slovensku momentálne vrcholí tlak na zaočkovanie. Minister zdravotníctva Lengvarský sa
nehanbí kvôli tomuto tlaku urobiť aj z rozhodnutia Ústavného súdu toaletný papier. Podľa výsledkov
prieskumu agentúry Vox politico 61 % obyvateľov je proti povinnému zaočkovaniu a tých musí
Lengvarský zlomiť.

Uvidíme, aká bude reakcia ministerstva, vlády, tímu odborníkov a celkovo oficiálnych miest na reálny
stav v Británii a Izraeli. Uvidíme, či si všetci títo aktéri, ktorí tlačili na vakcináciu a propagovali ju,
priznajú, že sa mýlili (asi si nepriznajú, že úmyselne zavádzali a klamali) a zmenia prístup, alebo či
naopak, bez ohľadu na neúčinnosť očkovania, budú naďalej vyvíjať na ľudí tlak a nútiť ich, všelijakými
apartheidom zaváňajúcimi legislatívnymi aktmi, do očkovania.

Podľa mňa by sa všetci aktéri doterajšej očkovacej kampane mali občanom ospravedlniť a začať
hľadať iné, fungujúce riešenia (vo svete sú už takéto riešenia známe), aby krajina mohla fungovať bez
lockdownov a pre ekonomiku smrtiacich opatrení.

Zároveň by mali úplne upustiť od očkovania, varovať pred jeho škodlivými vedľajšími účinkami
a ponechať ho na úplnú dobrovoľnosť občanov.

Mala by tak urobiť najmä prezidentka, ktorá bola hlavnou tvárou očkovacej kampane. S ňou celá
vláda a hlavne minister zdravotníctva. Tiež, a to v neposlednom rade, všetky médiá a ich vlastníci,
ktoré za peniaze od štátu propagovali očkovanie, a to niekedy veľmi agresívne – tu by sa mal
ospravedlniť najmä komentátor Sme Peter Schutz, ktorý tých, ktorí mali o očkovaní pochybnosti, 
nazval dobytkom s teľacím IQ. V neposlednom rade by sa mala ospravedlniť cirkev, ktorá vakcínu
propagovala ako druhý príchod Krista a najmä košický arcibiskup Bernard Bober, ktorý
nezaočkovaných veriacich nazval špekulantmi a to rovno počas omše prenášanej RTVS.

A to sa bavíme len o stave, ktorý poznáme teraz, teda stave, keď na vakcíny zomrelo, alebo malo
vážne zdravotné následky oficiálne relatívne málo ľudí (aj keď na druhej strane treba povedať, že
každý, kto zomrel hoc iba s pozitívnym AG testom bol vyhlásený za zomrelého na covid, zatiaľ čo
všetci tí, ktorí boli vakcinovaní a zomreli, alebo mali vážne zdravotné problémy (zápal srdcového
svalu napríklad), nezomreli na vakcínu ale na všetko možné iné).



A to sa ešte nebavíme o situácii, keď sa ukáže, že niektorá z použitých vakcín je problémová a v
horizonte niekoľkých rokov budú zomierať po celom svete milióny ľudí, alebo budú mať vážne
zdravotné problémy. Čo sa dnes nedá vylúčiť a môže sa kľudne stať. Nechcem myslieť na situáciu,
keď budú na Slovensku státisíce ľudí trpieť na autoimunitné poruchy alebo iné zdravotné
kontraindikácie, nedajbože zomierať. Všetci dúfame, že sa to nestane, ale dá sa to dnes vylúčiť? Veď
použité vakcíny sú rýchlokvasené prípravky, ktoré vôbec neprešli riadnym procesom testovania a
schvaľovania.

Možno v panike počiatočnej fázy pandémie to malo opodstatnenie a ospravedlnenie, ale dnes, keď
vidíme výsledky v najzaočkovanejších krajinách? Ešte stále má niekto trúfalosť nútiť tieto vakcíny
ľuďom?

Všetci tí, ktorí nútili očkovanie bezbranným a vystresovaným občanom, legislatívne ich tlačili do
očkovania, ktoré sa teraz ukazuje ako neúčinné, všetci tí by sa mali ospravedlniť a modliť, aby tie
vakcíny nemali v budúcnosti väčšie negatívne následky, ako mali v aktuálnej poočkovacej fáze. I keď
škoda každého vyhasnutého života. Na vakcíny zomreli, alebo si zdravotný stav poškodili práve
zdraví ľudia.

Nejdem sa hrať na experta a dávať rady alebo návody ako z tejto prekérnej situácie von. Len som
chcel zdôrazniť, na základe reálnej situácie v najzaočkovanejších krajinách (nie špekuláciami), že
vakcinácia nie je tou cestou a pravdu mali odborníci, ktorí to od začiatku tvrdili.

Zároveň vyzývam všetkých zodpovedných a zúčastnených, aby prestali nútiť ľudí zaočkovať sa. Aby
sa im ospravedlnili za segregáciu a neseriózne a nerovné zaobchádzanie, za tlak, ktorý na nich
vyvíjali. Aby sa ospravedlnili tým, ktorí sa pod týmto tlakom dali zaočkovať a v budúcnosti možno
budú musieť znášať zdravotné problémy alebo i smrť.

A zároveň žiadam vládu, a všetkých zodpovedných, aby pripravili iné riešenie zvládnutia jesennej
vlny koronavírusu.
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